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PROTOKOLL 2/2017 
 

01. juni kl. 10.00. Møtet ble avholdt i forbundets lokaler, Oslo. 

 

Til stede: Erna Hagensen, Bjørn Willadssen, Jan Erik Brøste, Børge Kristoffersen Kari Anne 

Ladderud (A-med), Lill Hjønnevåg 

 

Følgende saker ble behandlet:  

  

11/2017 Protokoll 1/2017   

 Protokoll godkjent. 

  

 Vedtak: Til orientering  

 

12/2017 Sykefravær  

 Bjørn redegjorde for sykefraværet som hittil i år (jan – mai) er på 7,64% noe som er 

betydelig mer enn AMUs måltall på 4,5%. AMU benyttet anledningen til å drøfte 

kulturen for å ta opp saker og enkeltpersoners redsel for å ta opp saker. 

  

Vedtak: AMU ser nærmere på rutiner for nyansatte og klargjøring av 

ansvarsområder og tjenestevei. 

 

13/2017 Overtidsbruk 

 Overtidsbruken hittil i år ble gjennomgått. Overtidsbruken er begrenset og med ett 

unntak, innenfor lovens rammer. 

 

 Vedtak: 

 Tas til orientering 

 

14/2017 Handlingsplan 2017 

  

 Beskrivelse/ mål Ansvar Tidsfrist Utført 

Gjennomgang av velferdsordningene Bjørn AMU-møte 2/2017 V 

Sykefraværsprosent – mål 4,5% Bjørn Fortløpende  

Helsebringende tiltak Bjørn Fortløpende  

Samling for verneombud Bjørn 11. – 12, sept 17  

Verneombudsevaluering Bjørn Uke 37  

Internhåndboken - gjennomgang Bjørn   

 

 

15/2017 Vernerunde/HMS runder-protokoller 

Det har kommet inn en vernerundeprotokoll siden forrige møte. Det er viktig at 

AMU får tilsendt protokoller og at beskrivelsen av problemer som sentralt bør 

håndtere er så konkret som mulig.  

  

 Vedtak:   

Tas til orientering 
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16/2017 Årsmøte i A-Med 

 Årsmøtet ble avholdt 21. mars og fra forbundet deltok Bjørn og Lill. Det ble bl.a 

referert fra innledning om spilleavhengighet. AMU har ikke indikasjon på at dette 

er et felt vi pr. dato skal drøfte tiltak på. 

  

Vedtak:   
Tas til orientering 

 

17/2017 Velferdsgoder (punkt i årets handlingsplan) 

Det ble lagt frem oversikt over kostnaden ved våre ansattes velferdsgoder.  

  

 Vedtak:   

Tatt inn i handlingsplanen 

 

18/2017 Livsstilskurs i regi av A-Med 

Kari Anne (A-Med) lager et opplegg rundt omlegging av kost og livsstil med 

mulighet for oppfølging hos A-Med i etterkant.. 

 

 Vedtak:   

Tiltaket følges opp overfor ulike gruppene av ansatte. 

 

19/2017 Verneombudssamling 2017 

 Samlingen vil bli holdt 11. – 12. september (uke 37). 

 

Vedtak:   

Til orientering 

 

20/2017 Eventuelt 

Børge ønsket å informere AMU om at bla Arbeidstilsynet har redningsmasker til 

sine ansatte. Bjørn gjentok begrunnelsen for at ledermøtet ikke gikk inn for 

anskaffelse av slike. Se sak 25/2016 

Det er ønsket at forbundet sender ut informasjon om avviklingen av stillingen på 

Svalbard. 

 

 

Møte avsluttet kl. 12:35 

 

 

Lill Hjønnevåg (Ref) 
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